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Nr Ärenden Beslut/Åtgärd 

18 Fastställande av 
föredragningslistan 

Föredragningslistan fastställs. 

19 Föregående 
sammanträdesprotokoll 
 

Föregående protokoll läggs till handlingarna.  

 Stående punkter  

A Upplysning och utbildning 
rörande arbetsmiljön 
 

Jeanette Lövqvist och Pernilla Jansson informerar om 
prioriterade arbetsuppgifter inom området arbetsmiljö, hälsa 
och lika villkor: implementering av ny företagshälsovård, 
medarbetarundersökningen samt implementering av aktiva 
åtgärder. 
 
Saco-S efterfrågar en arbetsgrupp för arbete med frågorna i 
medarbetarundersökningen.  
Pernilla informerar om att samverkan kommer att ske via 
ordinarie samverkansmöten. Medarbetarundersökningen är 
planerad att diskuteras vid nästa AMK den 15/11. 
Frågebatteriet kommer att mejlas ut i extra god tid innan 
mötet.   
 
Saco-S efterfrågar en kortare introduktionsutbildning för 
nyblivna arbetsmiljöombud. 
Jeanette informerar om att en 3 dagars BAM-utbildning samt 
en nätverksträff för arbetsmiljöombud genomfördes under 
våren 2023. Ingen ytterligare utbildning planeras under 
hösten 2023 på grund av omprioritering av resurser.  
Pernilla informerar om att nätverksträffen för 
arbetsmiljöombud ställs in under hösten 2023 på grund av 
omprioritering av resurser. 
 
Lars Nordlander informerar om planerad resursförstärkning 
på Personalenheten på grund av implementeringen av ny 
företagshälsovård.  

B Rapport från Studiesociala 
samverkansgruppen samt 
övriga studentrelaterade 
arbetsmiljöfrågor 

Molly Hansson informerar om pågående förebyggande 
arbetsmiljöarbete på Umeå studentkår: utredning gällande 
gratis mensskydd på campus, appen ”Mitt campus”, 
triggervarning-system på vissa program där komplexa frågor 
hanteras, samt utredning gällande ökat utbud av leverantörer 
av lunchmat. 
 
Victor Göthesson informerar om Umeå naturvetar- och 
teknologkårs arbetsmiljöarbete: mottagningen, bättre 
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lunchmiljöer, och utredning av möjlighet till ventilation efter 
kl. 17 på grund av kvällsstudier. 
 
Hans Wiklund hänvisar ventilationsfrågan till husråden. 
Hamo önskar samma riktlinjer för ventilationstider för alla 
större lokaler där studenter vistas kvällstid. 
Saco påminner om att även medarbetare har flextid till 18:30. 

C Planerade aktiviteter och 
information från 
arbetsmiljösamordnare 

Marie Gunnarsson meddelar via mejl att hon inte har något 
att informera om. 
 
ST efterfrågar en uppföljning gällande laboratoriesäkerhets-
utbildning och påminner om önskemålet att utbildningen blir 
obligatorisk för labbanvändare. 
 
Saco-S efterfrågar fackens behörigheter till IA-systemet. 

D Information från 
verksamheten 

Hamo informerar om att de har mycket att göra, det finns en 
oro ute i verksamheten. De har bokat ett möte med Star-
teamet för att få mer information om deras arbete.  
Hamo planerar för regelbunda träffar med 
arbetsmiljöombuden.  
Hamo önskar kursledarutbildning för BAM (Bättre 
arbetsmiljö genom Prevent) för framtida 
arbetsmiljöutbildningar. 

 Nya ärenden  

20 Halvårsrapport från 
företagshälsovården 
Fredrik Johansson, 
Feelgood 
 

Fredrik Johansson presenterar en halvårsrapport från 
Feelgood enligt bilaga 20. 
 

- Fler medarbetare har sökt för besvär i 
rörelseapparaten under 2023 jämfört med 2022, 
framför allt gäller det kvinnor i 50-60 års åldern. 

- Färre medarbetare har sökt för stressrelaterade 
besvär det senaste året. 

- Fler ärenden gällande kränkande särbehandling och 
konflikter det senaste året. 

 
Feelgoods spaningar framåt: 

- Viktigt med en plan för ett hållbart hybridarbete. 
- Feelgood upplever kunskapsluckor gällande 

klimakteriets påverkan kopplat till en bra arbetsmiljö 
på individnivå. 

- Fler medarbetare upplever besvär i nacke/axlar och 
rygg. 

- Få verksamheter söker stöd i krisledningsträning. 
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21 Uppföljning av arbetsskador 
och tillbud   
Pernilla Jansson, 
Personalenheten 

I Marie Gunnarssons frånvaro presenterar Pernilla Jansson 
statistik av arbetsskador och tillbud enligt bilaga 21. 
 
Via mejl reflekterar Marie att det är många chefer som inte 
avslutar ärenden i IA, så de flesta ärenden ligger öppna och 
oavslutade. Många vet inte heller skillnaden på olyckor och 
tillbud. Marie lyfter möjligt behov av utbildningsinsats eller 
information på chefsnytt. 
 
Saco-S efterfrågar en översiktlig sammanställning, liknande 
den som använt tidigare. 

22 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
48 
(-22) 

Uppföljning av fakulteternas 
handlingsplaner för 
systematiskt arbetsmiljö-
arbete och aktiva åtgärder 
Pernilla Jansson, 
Personalenheten 
 
 
 
 
 
 
Uppföljning av den 
universitetsgemensamma 
handlingsplanen för 
systematiskt 
arbetsmiljöarbete och aktiva 
åtgärder 2021-2024 
Jeanette Lövqvist och 
Pernilla Jansson,  
Personalenheten 
 

Pernilla Jansson presenterar fakulteternas prioriterade 
arbetsmiljöarbete och arbete med aktiva åtgärder 2023 enligt 
bilaga 22.1-7. 
 
Hamo och ST efterlyser uppföljning av fakulteternas åtgärder 
från 2022. 
 
En diskussion förs gällande AMK:s roll och syftet med 
uppföljningen av fakulteternas prioriterade arbetsmiljö- och 
lika villkors arbete. Arbetsgivaren tar med sig frågan och ser 
över rutinen för uppföljningen. 
 
Pernilla Jansson och Jeanette Lövqvist går igenom åtgärder 
för 2023 i den universitetsgemensamma handlingsplanen 
enligt bilaga 48(-22). 
 
De flesta åtgärder som är planerade för 2023 i 
handlingsplanen är uppfyllda. Några åtgärder skjuts fram till 
2024: handläggningsordning rehabilitering, 
processbeskrivning för systematiskt arbetsmiljöarbete och 
aktiva åtgärder samt se över text på Studentwebben gällande 
studenters arbetsmiljö. 

23 Halvårsrapport från 
Studenthälsan                
Jonas Lundberg, 
Studenthälsan 

Jonas presenterar en halvårsrapport från Studenthälsan. 
Presentationen sparas på AMK teamsyta.  
 

- Studenthälsan har i dag 2 veckors väntetid för 
bokade tider. Korta drop-in tider finns varje 
veckodag. 

- Fler studenter söker kontakt på Studenthälsan 2023 
jämfört med 2022, ojämnt fördelat mellan fakulteter. 

- Första året som student har stor påverkan på den 
psykiska hälsan. 

- Det har blivit en ökning av studenter med 
neuropsykiatriska funktionsnedsättning och behov 
av ökat stöd senaste året. Riktat studentstöd har ökat 
med 30%. 
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Närvarande: 
 

För Umeå universitet 
Hans Wiklund, ordförande (fram till punkt 22) 
Lars Nordlander, vice ordförande  
Pernilla Jansson, sekreterare 
Jeanette Lövqvist 
 
För Arbetstagarorganisationerna 
Christina Boström, Saco-S 
Yvonne Jonsson, ST 
Sara Forsmark, Seko 
 

Huvudarbetsmiljöombud (Hamo) 
Stefan Fleig 
 
 
 
Studentrepresentanter 
Victor Göthesson, Umeå naturvetar- och 
teknologkår (Ntk) 
Molly Hansson, Umeå Studentkår (US) 
 

  
Vid protokollet 
 
 
 
Pernilla Jansson 

  

 
 
 

  

Justeras 
 
 
 
Hans Wiklund 
 

Justeras 
 
 
 
Lars Nordlander 

 

   
 

Justeras 
 
 

Justeras  
 
 

Justeras 

 
För Saco-S 

 
För OFR/S 

 
Seko 

 

- Studenters ohälsa undersöks i en WHO-studie där 
Umeå universitet ingår. 

 
Hsamo upplever att studenter har svårt att hitta viktig 
information på Studentwebben.  
Jonas informerar att det finns ett nära samarbete med 
Kommunikationsenheten där sådana frågor kan hanteras. 
 
Lars följer upp frågan om anställning av arbetsmiljö- och lika 
villkorssamordnare för studenter. 
Jonas informerar om att diskussioner gällande funktionens 
roll och arbetsbeskrivning pågår i samarbete med andra 
lärosäten. 
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